
Dvärgpinscherklubbens styrelse yrkar på avslag på motionen i bilaga XX. 

Detta med motiveringen att en sådan premiering av enskild medlem skulle 

leda till att Dvärgpinscherklubben får avsätta pengar till ett högre värde än 

den enskilde medlemmens medlemsavgift. I egenskap av ideell förening 

ligger det i vårt största intresse att främja all form av hundaktivering och på 

så sätt inkludera fler. Medlemsavgifterna är den inkomstkälla som bidrar 

till att det är ekonomiskt möjligt att driva en förening, all annan inkomst - 

så som utställningar och dylikt - är en bonus som leder till att 

Dvärgpinscherklubben kan erbjuda fler aktiviteter och ett mervärde för sina 

medlemmar.  

Dvärgpinscherklubbens styrelse stödjer till fullo genomförandet av 

BPH/MH, men menar att det är upp till uppfödare att välja om valpköpare 

får ekonomisk ersättning för genomförda hälsotester eller inte.  


